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Protokół nr IV/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Janowie Lubelskim 

odbytej w dniu 16 lipca 2024 r. 

 

Obrady rozpoczęto 16 lipca 2024 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 12:08 tego samego 
dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. Obecni: 

1. Andrzej Czaja 
2. Bożena Czajkowska 
3. Grzegorz Flis 
4. Marek Flis 
5. Marian Grzegórski 
6. Grzegorz Jargiło 
7. Robert Kamiński 
8. Tomasz Kaproń 
9. Krzysztof Kurasiewicz 
10. Grażyna Kuśmierczyk 
11. Andrzej Łukasik 
12. Anna Mazur 
13. Łukasz Piecyk 
14. Marcin Pyz 
15. Agnieszka Skubik 

Ponadto w sesji uczestniczyli: Burmistrz Janowa Lubelskiego Krzysztof Kołtyś,  Sekretarz Gminy 
Magdalena Kolasa, Skarbnik Gminy Monika Machulak, Radca prawny Eugeniusz Kiszka,  sołtysi,  
pracownicy merytorycznie związani z porządkiem obrad, media. 

Sesję prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej, p. Bożena Czajkowska. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji odbytej 20 czerwca 2024 r. 

4. Przeprowadzenie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej: 

1) powołanie Komisji Skrutacyjnej 

2) zgłaszanie kandydatów, 

3) przeprowadzenie tajnego głosowania, 

4) odczytanie protokołu Komisji Skrutacyjnej z przeprowadzonych wyborów, 

5) przedstawienie uchwały stwierdzającej wybór wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 

5. Podjęcie uchwał:  
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1) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie powołania stałych komisji Rady Miejskiej w 

Janowie Lubelskim, 

2) uchwała w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej ul. Majora Dobrzańskiego w Janowie 

Lubelskim do kategorii gminnych dróg publicznych, 

3) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w 

skład mieszkaniowego zasobu Gminy Janów Lubelski, 

4) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu (działka nr 192 

w Białej Drugiej), 

5) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu (działka nr 

1038/2 i 2317/16 w obrębie Janów Lubelski Drugi), 

6) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż udziału w nieruchomości, 

7) uchwała w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu 

Rewitalizacji Gminy Janów Lubelski, 

8) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o partnerstwie w celu wspólnej 

realizacji projektu pod nazwą: „E – usługi w Gminach Partnerstwa – Zielona Brama 

Roztocza”, 

9) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia opłaty za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w publicznych 

szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Janów Lubelski, 

10) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia czasu pracy placówek handlu 

detalicznego,  

11) uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Janowskiemu (droga Łążek 

Ordynacki – Momoty Dolne), 

12) uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Janowskiemu (droga Biała 

II – Kawęczyn), 

13) uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 r., 

14) uchwała zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Gminy Janów Lubelski na lata 2024 

– 2033. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie obrad.  

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Pani Przewodnicząca - otworzyła obrady czwartej sesji Rady Miejskiej IX kadencji. Następnie  
powitała pana Burmistrza Krzysztofa Kołtysia, Radnych Rady Miejskiej,   panią Sekretarz 
Magdalenę Kolasa  i panią Skarbnik Monikę Machulak, Radców prawnych, sołtysów zarówno 
kończącej się kadencji, jak też nowo wybranych, pracowników Urzędu Miejskiego, media 
oraz wszystkie osoby, które oglądają transmisję  z sesji. 
Następnie Pani Przewodnicząca w sposób szczególny zwróciła się do sołtysów, którzy 
zakończyli pełnienie swojej funkcji i w imieniu własnym, Pana Burmistrza, Rady Miejskiej                    
i pracowników Urzędu Miejskiego podziękowała za ogrom pracy i zaangażowania w sprawy 
sołectw i lokalnej społeczności.  
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Pani Przewodnicząca podkreśliła bardzo dobrą współpracę pomiędzy sołtysami, Radami 
Sołeckimi, a samorządem gminy: Radą Miejską i Burmistrzem. Dzięki temu udało się 
zrealizować wiele przedsięwzięć i inwestycji, które podnosiły jakość życia mieszkańców.  
Sołtysom należą się także podziękowania za kreowanie i integrowanie lokalnej społeczności, 
organizowanie pikników i innych spotkań, podczas których mieszkańcy mogli wspólnie i miło 
spędzić czas. 
 
Następnie Pan Burmistrz i Pani Przewodnicząca wręczyli okolicznościowe grawertony 
sołtysom: 
 

1) Sołectwo Biała Pierwsza – Stanisław Mucha (był 17 lat, 4 kadencje) 

2) Sołectwo Borownica, Kopce, Borownica - Laski – Stanisław Skubik (12 lat, 2,5 

kadencji) 

3) Sołectwo Kiszki, Szewce, Ujście – Antonina Szczepanik (9 lat, 2 kadencje) 

4) Sołectwo Momoty Górne – Jerzy Małek (3 kadencje, 13 lat) 

5) Sołectwo Łążek Ordynacki – Krzysztof Tomecki (1 kadencja, 5 lat) 

6) Sołectwo Szklarnia – Bożena Kiszka (1 kadencja, 5 lat) 

7) Sołectwo Zofianka Górna - Józef Łukasik (1 kadencja, 5 lat). 

Wykonano pamiątkowe zdjęcia. 

Dalej dokonano prezentacji sołtysów wybranych na kadencję 2024 – 2029: 

1) Sołectwo Biała Pierwsza - Damian Surowski 

2) Sołectwo Biała Druga - Zbigniew Kuźnicki 

3) Sołectwo Borownica, Kopce, Borownica - Laski - Jerzy Skubik 

4) Sołectwo Kiszki, Szewce, Ujście - Monika Pawlos 

5) Sołectwo Momoty Górne - Grzegorz Frąk 

6) Sołectwo Momoty Dolne - Krystyna Ciupak 

7) Sołectwo Pikule - Antoni Matysek 

8) Sołectwo Łążek Garncarski - Paweł Żelazko 

9) Sołectwo Łążek Ordynacki - Wiesława Pająk 

10) Sołectwo Ruda - Dariusz Wołoszyn 

11) Sołectwo Szklarnia -  Agnieszka Sokal 

12) Sołectwo Zofianka Górna - Józef Orzeł 

Głos zabrał Pan Stanisław Mucha, który przez 17 lat pełnił funkcję sołtysa w sołectwie Biała 
Pierwsza i który w imieniu wszystkich sołtysów podziękował za bardzo dobrą współpracę 
między Burmistrzem i Urzędem Miejskim, a sołtysami. Podziękowania skierował także do 
obecnej i byłej Przewodniczącej Rady Miejskiej i do wszystkich radnych oraz do pani Skarbnik 
Moniki Machulak i całego działu finansowego, jak też do wszystkich pracowników Urzędu 
Miejskiego, którzy wspierają pracę sołtysów.  
Pan Stanisław podkreślił najważniejszą rolę mieszkańców, którzy dokonują wyboru sołtysów, 
obdarzają zaufaniem i dzięki którym pełnienie funkcji sołtysa jest możliwe.  
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Wspomniał także o wielu inwestycjach wykonanych w Białej Pierwszej i Białej Drugiej, 
zwłaszcza w ostatniej kadencji, dzięki którym poprawiły się warunki życia mieszkańców. Jest 
to też zasługa pana radnego Andrzeja Łukasika, który jest bardzo zaangażowany w sprawy 
sołectwa i współpraca z nim była bardzo dobra, tak samo jak z sołtysem z Białej Drugiej, 
Zbyszkiem Kuźnickim. Wiele zadań realizowanych z funduszu sołeckiego było wspólnych, 
wspólnie organizowane były spotkania i pikniki integracyjne dla mieszkańców.  
Na zakończenie wypowiedzi pan Sołtys życzył satysfakcji z pełnienia funkcji nowym sołtysom, 
życzliwości i zaufania mieszkańców oraz dobrej współpracy z samorządem i pracownikami 
Urzędu Miejskiego.  

 
Przewodnicząca Rady podziękowała panu Sołtysowi i przeszła do realizacji porządku obrad. 
Na podstawie listy obecności stwierdziła, że w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi 
quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Radni potwierdzili obecność również 
elektronicznie.  
 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
 
Przewodnicząca Rady – przypomniała, że  proponowany porządek obrad przewiduje  
procedurę wyboru drugiego wiceprzewodniczącego Rady, ponieważ zmiany dokonane w 
maju w statucie gminy już weszły w życie i przeprowadzenie wyborów jest możliwe.  
Następnie  zapytała, czy ktoś z osób uprawnionych chce złożyć wniosek o zmianę lub 
uzupełnienie porządku obrad.  
 
Pan Burmistrz – zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w 
sprawie woli kontunuowania członkostwa Gminy Janów Lubelski w Stowarzyszeniu „Lokalna 
Grupa Rybacka Puszczy Sandomierskiej”. Będąc członkiem tego stowarzyszenia gmina może 
pozyskać środki na rozwój turystyki w obrębie akwenów wodnych, a uchwała powinna zostać 
podjęta do końca sierpnia. Ponieważ nie wiadomo, czy w okresie wakacyjnym będzie jeszcze 
sesja, stąd dzisiejszy tryb wprowadzenia uchwały do porządku obrad.  
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia porządku obrad wraz zez zgłoszonym wnioskiem. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Andrzej Czaja, Bożena Czajkowska, Grzegorz Flis, Marek Flis, Marian Grzegórski, 
Grzegorz Jargiło, Robert Kamiński, Tomasz Kaproń, Krzysztof Kurasiewicz, Grażyna 
Kuśmierczyk, Andrzej Łukasik, Anna Mazur, Łukasz Piecyk, Marcin Pyz, Agnieszka Skubik 
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie i Pani Przewodnicząca stwierdziła, że zgłoszona 
uchwała będzie rozpatrywana jako punkt 5.15. 
 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji odbytej 20 czerwca 2024 r. 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że nikt z radnych nie zgłosił uwag ani propozycji zmian 
do protokołu z sesji odbytej 20 czerwca 2024 r.  
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Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji odbytej 20 czerwca 2024 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Andrzej Czaja, Bożena Czajkowska, Grzegorz Flis, Marek Flis, Marian Grzegórski, 
Grzegorz Jargiło, Robert Kamiński, Tomasz Kaproń, Krzysztof Kurasiewicz, Grażyna 
Kuśmierczyk, Andrzej Łukasik, Anna Mazur, Łukasz Piecyk, Marcin Pyz, Agnieszka Skubik 
 
Protokół został przyjęty jednogłośnie.  
 
4. Przeprowadzenie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej: 
 
Przewodnicząca Rady – przypomniała, że 28 maja b. r. zostały uchwałą wprowadzone 
zmiany w statucie gminy, na podstawie których Rada wybiera ze swojego grona 
przewodniczącego i dwóch wiceprzewodniczących. Dzisiaj będzie wybierany w głosowaniu 
tajnym drugi wiceprzewodniczący.  
 
1) powołanie Komisji Skrutacyjnej. 
 
Pani Przewodnicząca poinformowała, że w celu przeprowadzenia tajnego głosowania   w 

sprawie wyboru wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej, konieczne jest powołanie Komisji 
Skrutacyjnej. Zgodnie ze statutem gminy, komisja liczy od 3 do 5 osób. Członkowie tej komisji 
nie mogą być zgłoszeni jako kandydaci na wiceprzewodniczącego Rady.  
  
Do składu osobowego Komisji Skrutacyjnej Przewodnicząca zaproponowała osoby: Pani Radna 
Grażyna Kuśmierczyk,  Pani Radna Anna Mazur i Pan Radny Marcin Pyz. Wszyscy zgłoszeni 
wyrazili zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 
 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej.   
 
Głosowano w sprawie: 
powołanie Komisji Skrutacyjnej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Andrzej Czaja, Bożena Czajkowska, Grzegorz Flis, Marek Flis, Marian Grzegórski, 
Grzegorz Jargiło, Robert Kamiński, Tomasz Kaproń, Krzysztof Kurasiewicz, Grażyna 
Kuśmierczyk, Andrzej Łukasik, Anna Mazur, Łukasz Piecyk, Marcin Pyz, Agnieszka Skubik 
 
Komisja została wybrana jednogłośnie.  
Komisja Skrutacyjna wybrała przewodniczącą, którą została p. Grażyna Kuśmierczyk. 

 

2) zgłaszanie kandydatów. 
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Pani Przewodnicząca  zwróciła się do Rady o zgłaszanie kandydatur do pełnienia funkcji 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej.  

Jako pierwszą kandydaturę Radny Grzegorz Flis  zgłosił Pana Krzysztofa Kurasiewicza. 

Uzasadniając zgłoszenie powiedział, że Krzysztof Kurasiewicz posiada wykształcenie wyższe, 

brygadier w stanie spoczynku - strażak Państwowej Straży Pożarnej w Janowie Lubelskim, mąż 

pierwszej żony, dwóch dorosłych synów, bezpartyjny. Ukończył studia podyplomowe w 

zakresie bezpieczeństwa i higieny pracy oraz przygotowanie pedagogiczne do wykonywania 

zawodu nauczyciela. Działa społecznie w Ochotniczej Straży Pożarnej w Janowie Lubelskim 

pełniąc funkcję Prezesa Zarządu. W strukturach Zarządu Oddziału Miejsko Gminnego pełni 

funkcję Komendanta Gminnego Ochotniczych Straży Pożarnych, jest także członkiem Zarządu 

Oddziału Powiatowego ZOSP RP w Janowie Lubelskim oraz w komisji d/s dzieci i młodzieży 

przy Zarządzie Wojewódzkim ZOSP RP w Lublinie. Ponadto, pełni funkcję Prezesa Koła Związku 

Emerytów Pożarnictwa w Janowie Lubelskim oraz funkcję Wiceprezesa Zarządu Oddziału 

Wojewódzkiego Związku Emerytów Pożarnictwa w Lublinie. Zdobytą wiedzę oraz 

doświadczenie zawodowe, przekazuje młodemu pokoleniu prowadząc zajęcia o tematyce 

pożarniczej w Zespole Szkół Centrum Kształcenia Rolniczego w Potoczku. Ponadto, dużo 

czasu poświęca na pracę z młodzieżową drużyną pożarniczą będąc ich opiekunem. 

Krzysztof Kurasiewicz mandat radnego Rady Miejskiej sprawuje nieprzerwanie od 2014 roku 

(już trzecią kadencję). Przez cały ten okres sumiennie podchodził do obowiązków wynikających 

z pełnienia tej zaszczytnej funkcji. Wykazuje wiele pozytywnych cech jakie powinien posiadać 

radny Rady Miejskiej: 

1. Jest radnym zaangażowanym: Oddany swojej pracy, aktywnie angażuje się w sprawy 

lokalnej społeczności. 

2. Jest radnym komunikatywnym: Umiejętnie i skutecznie porozumiewa się z 

mieszkańcami, kolegami/koleżankami z rady oraz przedstawicielami różnych instytucji. 

3. Jest radnym empatycznym: Posiada zdolność do rozumienia i współodczuwania 

potrzeb oraz problemów mieszkańców. 

4. Jest radnym uczciwym: Wykazuje przejrzystość w działaniu, radny powinien być osobą, 

której mieszkańcy mogą ufać. 

5. Jest radnym kreatywnym: Wykazuje zdolność do proponowania innowacyjnych 

rozwiązań dla lokalnych problemów. 

6. Jest radnym decyzyjnym: Posiada umiejętność podejmowania trudnych decyzji, nawet 

w sytuacjach wymagających szybkiego działania. 

7. Jest radnym otwartym na dialog: Wykazując gotowość do wysłuchiwania różnych 

opinii i argumentów oraz do współpracy z innymi. 

8. Jest radnym pracowitym: Wykazując chęć do ciężkiej pracy i poświęcenia dużej ilości 

czasu na działalność społeczną. 

9. Jest radnym myślącym strategiczne: Wykazuje umiejętność planowania 

długoterminowego i zrozumienie, jak poszczególne decyzje wpłyną na przyszłość 

miasta. 

10.Jest radnym lojalnym wobec mieszkańców: Działa w interesie mieszkańców, a nie na 
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rzecz własnych korzyści. 

11.Jest radnym posiadającym umiejętność rozwiązywania konfliktów: Zdolność do 

mediacji i znajdowania kompromisów w trudnych sytuacjach. 

Te cechy sprawiają, że radny może skutecznie pełnić swoją rolę i przyczyniać się do rozwoju 

lokalnej społeczności. Dlatego Krzysztof Kurasiewicz jest odpowiednim kandydatem na 

stanowisko Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Janowie Lubelskim. 

 
Pan Krzysztof Kurasiewicz wyraził zgodę na kandydowanie.  
 
Więcej kandydatur nie zgłoszono.  
 
3) przeprowadzenie tajnego głosowania. 
 
Pani Przewodnicząca zwróciła się do Komisji Skrutacyjnej o przygotowanie kart do 
głosowania i ich rozdanie radnym.  
 
Przed głosowaniem, Wiceprzewodniczacy Rady Rober Kamiński podał zasady głosowania 
tajnego na podstawie § 50 ust. 4 Statutu Gminy:  
 
 - głosując za danym kandydatem – stawia się znak X przy jego nazwisku, 

- głosując przeciw kandydatowi – przekreśla się linią ciągłą jego imię i nazwisko lub tylko  

   nazwisko. 

Głos będzie nieważny jeżeli: 

1/ na karcie do głosowania nie zostanie postawiony znak X przy nazwisku kandydata, 

lub  

2/  nie będzie przekreślone co najmniej nazwisko kandydata. 

Następnie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Grażyna Kuśmierczyk odczytywała kolejno 

nazwiska radnych, którzy oddawali głosy przez wrzucanie do urny kart do głosowania. 

 
4) odczytanie protokołu Komisji Skrutacyjnej z przeprowadzonych wyborów. 
 
Po przeliczeniu głosów, Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała protokół, z którego 
wynika, że Pan Krzysztof Kurasiewicz otrzymując 14 głosów – za, został wybrany na 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  w Janowie  Lubelskim IX kadencji. 

Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 
5) przedstawienie uchwały stwierdzającej wybór wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Pani Bożena Czajkowska odczytała uchwałę stwierdzającą wybór pana Krzysztofa 
Kurasiewicza na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Janowie lubelskim.  
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Pan Burmistrz i Przewodnicząca Rady pogratulowali panu radnemu Krzysztofowi 
Kurasiewiczowi.  
Następnie głos zabrał pan Krzysztof Kurasiewicz, który podziękował za zaufanie i stwierdził, 
że ten wybór motywuje go do jeszcze bardziej wytężonej pracy i większej aktywności oraz 
zobowiązał się do godnego pełnienia powierzonej funkcji na rzecz naszej gminy i jej 
mieszkańców.  
 
O godzinie 10.18 Pani Przewodnicząca ogłosiła przerwę w obradach. 
Obrady wznowiono o godzinie 10.36 
 
5. Podjęcie uchwał: 
 
1) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie powołania stałych komisji Rady Miejskiej w 
Janowie Lubelskim. 
 
Przewodnicząca Rady – przypomniała, że zostały wprowadzone zmiany w statucie gminy, 
gdzie zmieniono zapis dotyczący Komisji stałych Rady. Z Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 
Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Publicznego wyodrębniono dwie komisje: Komisję 
Oświaty, Kultury i Sportu oraz Komisję Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Publicznego. 
Teraz należy wybrać składy tych Komisji.  
Pani Przewodnicząca zwróciła się do Pani Grażyny Kuśmierczyk – Przewodniczącej 
dotychczasowej Komisji Oświaty z pytaniem, czy wyraża chęć dalszej pracy w tej Komisji.  
 
Radna G. Kuśmierczyk – odpowiedziała, że jak najbardziej dalej chce pracować w Komisji 
Oświaty, Kultury i Sportu i zaproponowała jednocześnie, aby dotychczasowi członkowie 
Komisji nadal w niej pracowali.  
 
Przewodnicząca Rady – zapytała kolejno członków Komisji Oświaty, czy nadal wyrażają 
zgodę na członkostwo w tej Komisji: Radni kolejno pytani odpowiadali: 
Radna Anna mazur – wyraża zgodę, 
Radny Piecyk Łukasz – wyraża zgodę, 
Radny Pyz Marcin – wyraża zgodę, 
Radna Agnieszka Skubik – wyraża zgodę.  
 
Dalej Pani Przewodnicząca – poinformowała, że w sytuacji, gdy pan Krzysztof Kurasiewicz 
został wybrany wiceprzewodniczącym rady miejskiej, nie może być członkiem Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji i zostaje z tej Komisji odwołany.  
Jednocześnie Przewodnicząca zaproponowała panu K. Kurasiewiczowi członkostwo w nowo 
powstałej komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Publicznego.  
 
Pan Krzysztof Kurasiewicz – wyraził zgodę na pracę w Komisji Spraw Społecznych                      
i Bezpieczeństwa Publicznego.  
Ponadto do Komisji Spraw społecznych i bezpieczeństwa Publicznego Przewodnicząca Rady 
zaproponowała kandydatury radnych: 
- Andrzej Łukasik – wyraził zgodę, 
- Anna Mazur – wyraziła zgodę, 
- Marcin Pyz – wyraził zgodę. 
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Jako piątego członka Komisji Pani Przewodnicząca Bożena Czajkowska zgłosiła swoją 
kandydaturę. 
 
Następnie Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały  ze składami Komisji zgłoszonymi 
wcześniej i radni przystąpili do głosowania.  
 
Głosowano w sprawie: 
uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie powołania stałych komisji Rady Miejskiej w Janowie 
Lubelskim.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Andrzej Czaja, Bożena Czajkowska, Grzegorz Flis, Marek Flis, Marian Grzegórski, 
Grzegorz Jargiło, Robert Kamiński, Tomasz Kaproń, Krzysztof Kurasiewicz, Grażyna 
Kuśmierczyk, Andrzej Łukasik, Anna Mazur, Łukasz Piecyk, Marcin Pyz, Agnieszka Skubik 
 
Uchwała nr IV/30/24 zmieniająca uchwałę w sprawie powołania stałych komisji Rady 
Miejskiej w Janowie Lubelskim, została podjęta jednogłośnie.  
 
2) uchwała w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej ul. Majora Dobrzańskiego w Janowie 
Lubelskim do kategorii gminnych dróg publicznych. 
 
Projekt uchwały omówiła Pani Justyna Kuśmierczyk – st. Specjalista ds. drogownictwa - 
zaliczenie przedmiotowej drogi do kategorii dróg gminnych publicznych jest skutkiem 
zrealizowanego zadania drogowego przebudowy drogi gminnej ul. Majora Dobrzańskiego w 
Janowie Lubelskim dofinansowanego w części z Rządowego Funduszu Rozwoju dróg, którego 
wymogiem jest zaliczenie drogi wewnętrznej do kategorii dróg gminnych publicznych. 
Zaliczenie drogi do kategorii drogi gminnej  może nastąpić  tylko  w przypadku uregulowania 
stanu prawnego nieruchomości przez które przebiega droga, stanowiących własność gminy. 
Przedłożona w projekcie uchwały droga wewnętrzna  usytuowana jest na działkach 
ewidencyjnych  stanowiących własność Gminy Janów Lubelski.  
 
Pytań radni nie zgłosili.  
 
Radny M. Grzegórski – przedstawił stanowisko Komisji Gospodarki – opinia pozytywna.  
 
Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej ul. Majora Dobrzańskiego w Janowie 
Lubelskim do kategorii gminnych dróg publicznych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Andrzej Czaja, Bożena Czajkowska, Grzegorz Flis, Marek Flis, Marian Grzegórski, 
Grzegorz Jargiło, Robert Kamiński, Tomasz Kaproń, Krzysztof Kurasiewicz, Grażyna 
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Kuśmierczyk, Andrzej Łukasik, Anna Mazur, Łukasz Piecyk, Marcin Pyz, Agnieszka Skubik 
 
Uchwała nr IV/31/24 w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej ul. Majora Dobrzańskiego w 
Janowie Lubelskim do kategorii gminnych dróg publicznych, została podjęta.   
 
3) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Janów Lubelski. 
 
Uchwałę przedstawił Pan Andrzej Orzeł – st. Specjalista ds. obronności i zarządzania 
kryzysowego - projekt uchwały wprowadza możliwość wynajęcia lokalu mieszkaniowego 
gminnego, w zamian za remont tego lokalu. Wolny lokal mieszkalny, który z uwagi na stan 
techniczny wymaga remontu, może zostać wynajęty osobie, która złożyła wniosek o zawarcie 
umowy najmu lokalu oraz przeprowadziła  w tym lokalu  remont we własnym zakresie i na 
własny koszt. zasady i warunki wykonywania prac remontowych, ponoszenia kosztów 
utrzymania lokalu w okresie remontu oraz termin wykonania prac określa odrębna umowa 
pomiędzy Gminą a osobą zainteresowaną. 
 
Nie było pytań w przedmiocie uchwały.  
 
Radny M. Grzegórski – poinformował, że opinia Komisji Gospodarki jest pozytywna.  
 
Głosowano w sprawie: 
uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Janów Lubelski.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Andrzej Czaja, Bożena Czajkowska, Grzegorz Flis, Marek Flis, Marian Grzegórski, 
Grzegorz Jargiło, Robert Kamiński, Tomasz Kaproń, Krzysztof Kurasiewicz, Grażyna 
Kuśmierczyk, Andrzej Łukasik, Anna Mazur, Łukasz Piecyk, Marcin Pyz, Agnieszka Skubik 
 
Uchwała nr IV/32/24 zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Janów Lubelski, została podjęta 
jednogłośnie.  
 
4) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu (działka nr 192 
w Białej Drugiej). 
 
Uchwałę omówiła Pani Izabela Zięba – podinspektor ds. gospodarki nieruchomościami - 
uchwała przedłożona jest w związku z przebudową istniejącej napowietrznej linii niskiego 
napięcia 0,4 kV na nieruchomości będącej własnością Gminy Janów Lubelski, stanowiącej 
działkę numer 192, położonej w obrębie ewidencyjnym Biała Druga.  W celu przebudowy, 
naprawy i konserwacji elementów w/w linii konieczne jest ustanowienie służebności 
przesyłu na rzecz każdoczesnego właściciela urządzeń przesyłowych. 
 
Nie było pytań do uchwały. 
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Radny M. Grzegórski – przekazał, że Komisja Gospodarki pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Andrzej Czaja, Bożena Czajkowska, Grzegorz Flis, Marek Flis, Marian Grzegórski, 
Grzegorz Jargiło, Robert Kamiński, Tomasz Kaproń, Krzysztof Kurasiewicz, Grażyna 
Kuśmierczyk, Andrzej Łukasik, Anna Mazur, Łukasz Piecyk, Marcin Pyz, Agnieszka Skubik 
 
Uchwała nr IV/33/24 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu, 
została podjęta jednogłośnie.  
 
5) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu (działka nr 
1038/2 i 2317/16 w obrębie Janów Lubelski Drugi). 
 
Pani I. Zięba – wyjaśniła, że firma INVEST, działająca w imieniu PGKiM Sp. z o. o, wystąpiła      
z wnioskiem o wyrażenie zgody na lokalizację w nieruchomościach będących własnością 
Gminy Janów Lubelski, stanowiących działki numer 1038/2 i 2317/16 (obręb ewidencyjny 
Janów Lubelski Drugi) sieci kanalizacji sanitarnej oraz sieci wodociągowej na rzecz PGKiM Sp. 
z o. o Janów Lubelski. W celu budowy, naprawy i konserwacji elementów w/w sieci 
konieczne jest ustanowienie służebności przesyłu na rzecz każdoczesnego właściciela 
urządzeń przesyłowych. 
 
Nikt nie zgłosił pytań do projektu uchwały. 
 
Radny M. Grzegórski – przedstawił stanowisko Komisji Gospodarki – opinia pozytywna.  
 
Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Andrzej Czaja, Bożena Czajkowska, Grzegorz Flis, Marek Flis, Marian Grzegórski, 
Grzegorz Jargiło, Robert Kamiński, Tomasz Kaproń, Krzysztof Kurasiewicz, Grażyna 
Kuśmierczyk, Andrzej Łukasik, Anna Mazur, Łukasz Piecyk, Marcin Pyz, Agnieszka Skubik 
 
Uchwała nr IV/34/24 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu, 
została podjęta jednogłośnie.  
 
6) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż udziału w nieruchomości. 
 
Uchwałę omówiła Pani I. Zięba – Gmina Janów Lubelski jest współwłaścicielem w części 4/6 
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działki nr 3156 położonej  w obrębie ewidencyjnym Flisy. Działka ta stanowi łąkę i zgodnie z 
zaświadczeniem Wójta Gminy Dzwola położona jest w terenie nieobjętym miejscowym 
planem zagospodarowania przestrzennego Gminy Dzwola. Zgodnie z ustawą o samorządzie 
gminnym zbycie nieruchomości może nastąpić wyłącznie za zgodą Rady Miejskiej. 
 
Nie było pytań w przedmiocie uchwały. 
 
Radny M. Grzegórski – poinformował, że opinia Komisji Gospodarki jest pozytywna.  
 
Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż udziału w nieruchomości.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Andrzej Czaja, Bożena Czajkowska, Grzegorz Flis, Marek Flis, Marian Grzegórski, 
Grzegorz Jargiło, Robert Kamiński, Tomasz Kaproń, Krzysztof Kurasiewicz, Grażyna 
Kuśmierczyk, Andrzej Łukasik, Anna Mazur, Łukasz Piecyk, Marcin Pyz, Agnieszka Skubik 
 
Uchwała nr IV/35/24 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż udziału w nieruchomości, 
została podjęta.  
 
7) uchwała w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu 
Rewitalizacji Gminy Janów Lubelski. 
 
Projekt uchwały przedstawił Pan Inspektor Paweł Wiśniewski – wyznaczenie składu 
Komitetu Rewitalizacji jest kolejnym etapem wdrażania procesu rewitalizacji w naszej 
gminie. Zgodnie z ustawą z dnia 9 października 2015 r. o rewitalizacji Komitet Rewitalizacji 
stanowi forum współpracy i dialogu interesariuszy z organami gminy w sprawach 
dotyczących przygotowania, prowadzenia i oceny rewitalizacji oraz pełni funkcję 
opiniodawczo-doradczą Burmistrza Janowa Lubelskiego. Rolą Komitetu Rewitalizacji jest 
zatem wspieranie procesu rewitalizacji w gminie poprzez opiniowanie, doradzanie, a także 
zapewnienie czynnego udziału lokalnych środowisk społecznych, gospodarczych, 
mieszkańców gminy, organizacji pozarządowych oraz innych grup. W skład Komitetu może 
wejść 17 osób, w tym przedstawiciele Urzędu Miejskiego, Rady Miejskiej, mieszkańcy z 
obszaru objętego rewitalizacją oraz przedsiębiorcy, którzy na terenie rewitalizacyjnym mają 
zamiar realizować przedsięwzięcia i przedstawiciele organizacji pozarządowych.  
 
Nie było pytań do uchwały. 
 
Radny M. Grzegórski – przekazał, ze Komisja gospodarki pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu 
Rewitalizacji Gminy Janów Lubelski.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Andrzej Czaja, Bożena Czajkowska, Grzegorz Flis, Marek Flis, Marian Grzegórski, 
Grzegorz Jargiło, Robert Kamiński, Tomasz Kaproń, Krzysztof Kurasiewicz, Grażyna 
Kuśmierczyk, Andrzej Łukasik, Anna Mazur, Łukasz Piecyk, Marcin Pyz, Agnieszka Skubik 
 
Uchwała nr IV/36/24 w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania 
Komitetu Rewitalizacji Gminy Janów Lubelski, została podjęta.  
 
8) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o partnerstwie w celu wspólnej 
realizacji projektu pod nazwą: „E – usługi w Gminach Partnerstwa – Zielona Brama 
Roztocza”. 
 
Uchwałę przedstawiła Pani Sekretarz Magdalena Kolasa - przedmiotem uchwały jest zgoda 
Rady na zawarcie umowy partnerstwa w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych 
Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego. Gmina Janów Lubelski wraz z gminami: Dzwola, 
Godziszów i Modliborzyce tworzą Miejski Obszar Funkcjonalny, którego liderem jest Gmina 
Janów Lubelski. Dla naszego Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego w ramach środków unijnych 
w nowej perspektywie finansowej przeznaczona jest alokacja, co warto podkreślić w trybie nie 
konkursowym. Aktualnie ogłoszony jest nabór wniosków w ramach Działania: Cyfrowe 
Lubelskie. W tym działaniu nasze partnerstwo przygotowuje się do złożenia wniosku: E-usługi 
w gminach Partnerstwa Zielona Brama Roztocza.  Na to działanie mamy przyznaną alokację w 
wysokości 401 518 00 tys. euro. W ramach projektu w naszej gminie rozbudowany zostanie 
portal obsługi mieszkańca, elektroniczny system zarządzania dokumentacją tak, by 
administracja i Urząd był jeszcze bliżej mieszkańca, by mieszkańcy mogli szereg spraw 
załatwiać drogą internetową. Dlatego zawracamy się z prośbą do Rady o zgodę na zawarcie 
umowy Partnerstwa do realizacji tego projektu. 
 
Nie było pytań w przedmiocie uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty Grażyna Kuśmierczyk – poinformowała, że Komisja 
zapoznała się z projektem uchwały, wyjaśnień udzieliła pani Anna Jaremek i opinia Komisji 
jest pozytywna.  
 
Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o partnerstwie w celu wspólnej 
realizacji projektu pod nazwą: „E – usługi w Gminach Partnerstwa – Zielona Brama 
Roztocza”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Andrzej Czaja, Bożena Czajkowska, Grzegorz Flis, Marek Flis, Marian Grzegórski, 
Grzegorz Jargiło, Robert Kamiński, Tomasz Kaproń, Krzysztof Kurasiewicz, Grażyna 
Kuśmierczyk, Andrzej Łukasik, Anna Mazur, Łukasz Piecyk, Marcin Pyz, Agnieszka Skubik 
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Uchwała nr IV/37/24 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o partnerstwie w celu 
wspólnej realizacji projektu pod nazwą: „E – usługi w Gminach Partnerstwa – Zielona Brama 
Roztocza”, została podjęta jednogłośnie.  
 
9) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia opłaty za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego w publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w publicznych 
szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Janów Lubelski. 
 
Uchwałę omówiła Pani Katarzyna Dzadz – Dyrektor Zakładu Obsługi Szkół i Przedszkoli – 
uchwala jest związana z obwieszczeniem ministra edukacji w sprawie w sprawie wysokości 
wskaźnika waloryzacji oraz maksymalnej wysokości opłaty za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego. Jest to opłata za dodatkowe godziny przebywania dziecka w przedszkolu. W 
przedszkolu 5 godzin przebywania dziecka jest bezpłatnie, natomiast za każdą dodatkową 
godzinę rodzice uiszczają opłatę. Do tej pory była to stawka 1,30 zł za godzinę, teraz stawka 
ta wzrasta do kwoty 1,44 zł za godzinę. Rocznie wpływy do budżetu z tytułu tej opłaty to 
kwota ok. 123 tysiące złotych. Zmiana stawki godzinowej spowoduje wzrost rocznie o ok. 20 
tysięcy złotych.  
 
Radny T. Kaproń – zapytał, ile gmina dokłada z budżetu do dodatkowych godzin? 
 
Pani K. Dzadz – wyjaśniła, że trudno określić dokładnie, ile gmina dokłada, bo należałoby 
przeliczyć, ile jest w tym czasie nauczycieli, ilu jest opiekunów, a to się zmienia, jest zależne 
od liczby dzieci. Należałoby wziąć pod uwagę godziny od 7.30 do 8.00 i od 13.00 do 16.00, ile 
jest w tym czasie dzieci, ilu opiekunów, media, wiec trudno to wyliczyć.  
 
Pan Burmistrz – dodał w uzupełnieniu, że opłata rodziców jest to tylko część kosztów, które 
ponosi gmina. Nasza gmina chlubi się tym, ze 100% dzieci ma zapewnioną opiekę 
przedszkolną, ale budżet gminy kosztuje to bardzo dużo. Rocznie do przedszkoli gmina 
dopłaca ok. 6 milionów złotych.  
 
Więcej pytań nie było. 
 
Radna G. Kuśmierczyk – przedstawiła stanowisko komisji Oświaty – opinia pozytywna.  
 
Głosowano w sprawie: 
uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia opłaty za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego w publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w publicznych 
szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Janów Lubelski.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Andrzej Czaja, Bożena Czajkowska, Grzegorz Flis, Marek Flis, Marian Grzegórski, 
Grzegorz Jargiło, Robert Kamiński, Tomasz Kaproń, Krzysztof Kurasiewicz, Grażyna 
Kuśmierczyk, Andrzej Łukasik, Anna Mazur, Łukasz Piecyk, Marcin Pyz, Agnieszka Skubik 
 
Uchwała nr IV/38/24 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia opłaty za korzystanie z 
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wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w 
publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Janów Lubelski, została 
podjęta jednogłośnie.  
 
10) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia czasu pracy placówek handlu 
detalicznego. 
 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Ewa Misztal – Pełnomocnik Burmistrza ds. Uzależnień – 
uchwała którą przedstawiamy dzisiaj, była już kilkakrotnie zapowiadana i dotyczy skrócenia 
czasu pracy placówek handlu detalicznego. Dotychczas obwiązująca uchwała reguluje czas 
pracy placówek handlu detalicznego w godzinach od 5.30 do 2.00 w nocy. Propozycja w 
dzisiejszej uchwale skraca czas pracy sklepów do godziny 24.00. Głównym powodem 
skrócenia czasu jest poprawa bezpieczeństwa na terenie miasta oraz ograniczenie 
dostępności alkoholu, głównie dla młodzieży, gdyż to przede wszystkim młodzież dokonuje w 
nocy zakupów. Następstwem tego są sytuacje, że zakłócana jest cisza nocna, zdarzają się 
akty wandalizmu, czego skutkiem są skargi mieszkańców kierowane do Burmistrza.  
 
Radny G. Flis – zwrócił uwagę, że projekt uchwały jest niezgodny z art. 22 Konstytucji 
Rzeczpospolitej Polskiej, gdzie jest napisane, że ograniczenie swobody działalności 
gospodarczej jest dopuszczone tylko w drodze ustawy i tylko ze względu na ważny interes 
publiczny. Nie było uzasadnienie do uchwały, dlatego temat jest trochę niezrozumiały.  
 
Pani E. Misztal – wyjaśniła, że głównym powodem przedstawienia uchwały był zamysł 
skrócenia czasu sprzedaży alkoholu na terenie gminy i projekt uchwały był procedowany 
zgodnie z ustawą o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. Projekt 
uchwały był przekazany do konsultacji do jednostek pomocniczych, czyli do sołectw, które go 
opiniowały. 7 sołectw pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały i skrócenie czasu sprzedaży 
alkoholu, jedno sołectwo wydało opinię negatywną, a 4 sołectwa nie zajęły stanowiska 
uzasadniając, że ich sołectw temat nie dotyczy. Jednak po konsultacjach z Panem Burmistrzem 
i radcą prawnym, doszliśmy do wniosku, że tylko zamknięcie sklepów będzie skuteczne, jeśli 
chodzi o sprzedaż alkoholu. Bo jeśli sklep będzie czynny do 2.00 w nocy, nikt nie upilnuje tego, 
żeby nie był tam sprzedawany alkohol. Dlatego uchwała jest procedowana na podstawie 
przepisów wprowadzających Kodeks pracy.  
 
Radca Prawny E. Kiszka – dodał, że podstawa prawna w uchwale jest obowiązująca, przepisy 
są aktualne, natomiast odnosząc się do Konstytucji, należy rozważyć, co jest ważniejsze 
prywatny interes przedsiębiorcy czy dobro społeczne i spokój mieszkańców. Po 12 w nocy 
czynne są głównie sklepy z alkoholem, więc warto się zastanowić jakiej skali jest to problem.  
 
Pani E. Misztal – wspomniała jeszcze, że projekt uchwały był zapowiadany już kilkakrotnie i 
jest on wynikiem skarg mieszkańców na zakłócanie ciszy nocnej. Są takie sytuacje często w 
Rynku i na ulicy Bialskiej, gdzie jest bar z kebebem i w nim nie jest sprzedawany alkohol, ale 
obok jest sklep z alkoholem. Podjeżdżają samochody, jest trzaskanie drzwiami, włączanie 
muzyki i głośnie rozmowy. W nocy bardzo wszystko słychać i mieszkańcom okolicznym to 
przeszkadza.  
 
Wiceprzewodniczący Rady K. Kurasiewicz – zapytał, ile na terenie miasta jest sklepów 
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otwartych w późnych godzinach nocnych i czy były interwencje kierowane bezpośrednio do 
organów, które są odpowiedzialne za bezpieczeństwo?  
 
Pani E. Misztal – opowiedziała, że nie jest prowadzony rejestr sklepów, który mówiłby o 
godzinach pracy. Przy ubieganiu się o zezwolenie na sprzedaż alkoholu, przedsiębiorca nie 
musi określać, w jakich godzinach będzie czynny sklep. Z takiej wiedzy powszechnej wiadomo, 
że na terenie miasta są 3 lub 4 sklepy czynne do 2.00 w nocy. Trudno powiedzieć, czy były 
interwencje Policji w obrębie sklepów. Były telefony na policję od mieszkańców, którzy mieli 
zakłócaną ciszę nocną i sytuacje te miały miejsce w niedalekiej odległości od sklepów. 
Najczęściej w okolicy Rynku i ulicy Bialskiej. Ale ani Burmistrz, ani Gminna Komisja 
Rozwiazywania Problemów Alkoholowych nie jest od pilnowania porządku. Wychodząc 
naprzeciw problemom mieszkańców, Burmistrz przedstawia projekt uchwały skracający czas 
pracy sklepów do godziny 12.00 w nocy, a to Rada jest organem stanowiącym i decyduje, czy 
dany przepis prawa miejscowego będzie obowiązywał lub nie na terenie gminy.  
 
Pani Przewodnicząca udzieliła głosu przedsiębiorcy, Panu Radosławowi Krzysztoniowi. 
 
Pan R. Krzysztoń – powiedział, że na przestrzeni wielu lat nie miał interwencji policji w 
sklepach, a prowadzi sprzedaż w nocy. Jako przedsiębiorca prowadzący sklepy płaci podatki, 
zatrudnia ludzi, którzy dzięki temu zarabiają i mają utrzymanie. W sklepie nocnym zostały 
przystosowane specjalne wzmocnione drzwi, które mają okienko do sprzedaży i które sporo 
kosztowały. Gmina ma dochody z podatku i z opłat za koncesję.  
 
Przewodnicząca Rady – przypomniała, że w ubiegłym roku było spotkanie z mieszkańcami 
okolic Rynku, w którym brał udział również radny Tomasz Kaproń i ci mieszkańcy skarżyli się, 
że zakłócana jest cisza nocna. Młodzież pod wpływem alkoholu niszczy mienie, hałasuje, a to 
przeszkadza. A młodzież gdzieś ten alkohol kupuje. Nie ma interwencji policji w sklepach, ale 
w niedalekiej odległości od sklepów, w parku, na ulicy Bialskiej czy w Rynku. Są nagrania z 
monitoringu, gdzie młodzież do godzin rannych czasem pije alkohol na ławkach w Rynku. 
Wiadomo, że alkohol kupują w sklepach, które w nocy prowadzą sprzedaż. A obecnie godziny 
sprzedaży alkoholu są ograniczane w dużych miastach nawet do godziny 22.00. Rząd planuje 
wprowadzić przepisy ograniczające lub zakazujące sprzedaży alkoholu na stacjach 
benzynowych, dlatego wprowadzenie u nas ograniczenia do godziny 24.00 jest zasadne. W 
sklepach nocnych nie są sprzedawane artykuły pierwszej potrzeby, tylko słodycze, alkohol, 
papierosy. A mieszkańcom, którzy mieszkają w okolicach sklepów również należy się spokój.  
 
Nikt więcej nie zgłosił chęci zabrania głosu, wobec czego Przewodnicząca Rady zwróciła się do 
Przewodniczącej Komisji Oświaty o opinię w przedmiocie uchwały. 
 
Pani radna G. Kuśmierczyk – poinformowała, że opinia Komisji jest pozytywna.  
 
Głosowano w sprawie: 
uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia czasu pracy placówek handlu 
detalicznego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (5) Andrzej Czaja, Bożena Czajkowska, Robert Kamiński, Grażyna Kuśmierczyk, Agnieszka 
Skubik 
PRZECIW (6) Grzegorz Flis, Marek Flis, Marian Grzegórski, Tomasz Kaproń, Krzysztof 
Kurasiewicz, Marcin Pyz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Grzegorz Jargiło, Andrzej Łukasik, Anna Mazur, Łukasz Piecyk 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała nie została podjęta.  
 
11) uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Janowskiemu (droga Łążek 
Ordynacki – Momoty Dolne). 
 
Projekt uchwały omówiła Pani Skarbnik Monika Machulak - pomoc finansowa przeznaczona 
będzie na ustalenie granic działki drogowej z działkami  sąsiednimi drogi powiatowej nr 2816L 
Łążek Ordynacki -Momoty Dolne w m. Łążek Ordynacki (Przymiarki) w kwocie 3 000 zł. Powiat 
Janowski oszacował to zadanie na 6 000 zł, Gmina Janów Lubelski dokłada 50%.  
 
Nie było pytań do uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Finasów T. Kaproń – poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna.  
 
Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Janowskiemu (droga Łążek 
Ordynacki – Momoty Dolne).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Andrzej Czaja, Bożena Czajkowska, Grzegorz Flis, Marek Flis, Marian Grzegórski, 
Grzegorz Jargiło, Robert Kamiński, Tomasz Kaproń, Krzysztof Kurasiewicz, Grażyna 
Kuśmierczyk, Andrzej Łukasik, Anna Mazur, Łukasz Piecyk, Marcin Pyz, Agnieszka Skubik 
 
Uchwała nr IV/39/24 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Janowskiemu, 
została podjęta jednogłośnie.  
 
12) uchwała w sprawie zmieniająca uchwałę udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Janowskiemu (droga Biała II – Kawęczyn). 
 
Pani Skarbnik – wyjaśniła, że jest to uchwała zmieniająca wcześniejszą uchwałę i dotyczy 
przebudowy drogi powiatowej na odcinku Biała Druga – Kawęczyn. Zadanie to będzie 
realizowane przez 3 podmioty: powiat janowski, Gminę Janów Lubelski i Gminę Godziszów i 
w poprzedniej uchwale pomoc finansowa w 2024 roku była w wysokości 300 tysięcy złotych i 
to się nie zmienia, ale dochodzi jeszcze pomoc w 2025 r. w kwocie 1 milion 200 tysięcy 
złotych. Wartość całej inwestycji oszacowana przez Powiat Janowski to 14 milionów 600 
tysięcy złotych, z tego 10 milionów złotych stanowi dofinasowanie, które powiat pozyskał.  
 
Nie było pytań w przedmiocie uchwały.  
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Radny T. Kaproń – przedstawił stanowisko Komisji Finansów – opinia pozytywna.  
 
Głosowano w sprawie: 

uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Janowskiemu (droga Biała II – 

Kawęczyn).  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Czaja, Bożena Czajkowska, Grzegorz Flis, Marek Flis, Marian Grzegórski, 

Grzegorz Jargiło, Robert Kamiński, Tomasz Kaproń, Krzysztof Kurasiewicz, Grażyna 

Kuśmierczyk, Andrzej Łukasik, Anna Mazur, Łukasz Piecyk, Marcin Pyz, Agnieszka Skubik 

 

Uchwała nr IV/40/24 zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Janowskiemu, została przyjęta.  

 

13) uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 r. 

 

Proponowane zmiany w budżecie przedstawiła Pani Skarbnik - planowane dochody budżetu 

gminy na 2024 rok po zmianach  wynoszą 92 522 079,12 zł z tego dochody bieżące w kwocie  

76 926 099,47 zł i dochody majątkowe  w kwocie  15 595 979,65 zł. 

Planowane dochody bieżące zwiększyły  się  o kwotę 36 069,00 zł i wynikają z: 

- dotacji  na zadania  zlecone w kwocie  4 569,00 zł 

- refakturowania zużycia energii OSP w Momotach Górnych w kwocie 12 000,00 zł 

- pozostałych dochodów  w kwocie 19 500,00 zł 

Planowane dochody majątkowe  zwiększono o kwotę 82 500,00 zł z tyt. dofinansowania  

przez WFOŚiGW Programu Ciepłe Mieszkanie   

 

Planowane wydatki budżetu gminy na 2024 rok wynoszą  103 012 079,12 zł, z tego wydatki 

bieżące - 78 151 814,44 zł i wydatki majątkowe w kwocie 24 860 264,68 zł. 

 Planowane wydatki bieżące zwiększono o kwotę 311 326,00 zł  z tytułu: 

- wydatków z dotacji  na zadania zlecone w kwocie 4 569,00 zł 

- wydatków na promocję gminy  w kwocie 40 000,00  zł 

-  dotacji dla JOK w kwocie 140 000,00 zł 

- wydatków na obsługę prawną w kwocie 20 057,00 zł 

- zapewnienie bezpieczeństwa nad zalewem w kwocie 8 000,00 zł 

- dokumentacji na przyjęcie do użytkowania remizy OSP w Ujściu w kwocie 15 000,00 zł 

- remontu nawodnienia w Parku Miejskim i oczyszczenie Rynku  w kwocie 12 600,00 zł 

- zwiększenia dotacji dla przedszkola niepublinego Gwiazdeczka4 w kwocie 167 600,00 zł  

- zwiększenia wydatków MOSIR (renowacja boiska oraz koszenie) w kwocie 45 000,00 zł 

- pozostałych wydatków w kwocie 68 500,00  zł 
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Jednocześnie rozwiązano rezerwy w kwocie 140 000,00 zł oraz dokonano zmniejszeń  

wydatków na bieżące utrzymanie dróg  w kwocie 70 000,00 zł 

Planowane wydatki majątkowe  zwiększono o kwotę 907 243,00 zł . Wydatki te dotyczą 

następujących inwestycji: 

- przebudowy dróg gminnych w kwocie 350 000,00 zł 

- Skate Parku przy ul. Świerdzowej  w kwocie 340 000,00 zł 

-  dokumentacja na rozwój produktu turystycznego  w kwocie  160 000,00 zł 

-  utworzono rezerwę na zadania inwestycyjne w kwocie 60 000,00 zł 

- Program Ciepłe Mieszkanie w kwocie 82 500,00 zł 

- dotacja  dla Powiatu Janowskiego w kwocie  3 000,00 zł 

-  Kompleksowa modernizacja obiektów oświatowych rekreacyjnych i sportowych w kwocie   

   6 743,00 zł 

- podwyższenie kapitału PGKiM Sp. z o.o. w kwocie 150 000,00 zł 

 

Jednocześnie zmniejszono wydatki na dokapitalizowanie PGKiM na kontynuację programu 

kompleksowej gospodarki ściekowej w gminie etap II o kwotę 245 000 zł 

 

Przychody finansowe zwiększono z tytułu emisji obligacji komunalnych o  kwotę  

1 100 000,00 zł do kwoty 7 400 000,00 zł.  

Planowane zadłużenie na koniec 2024 r. wyniesie 18 466 000,00 zł w porównaniu z 2023 r. 

zwiększy się o 5 300 000,00 zł. Spłatę zwiększonego zadłużenia zaplanowano w latach 2030- 

2033 rok.  

 

Planowany deficyt zwiększono o kwotę 1 100 000,00 zł  i wynosi 10 490 000,00 zł. 

 

Pan Burmistrz – w uzupełnieniu dodał, że Program Ciepłe mieszkanie jest zaadresowany do 

małych bloków, gdzie jest nie więcej niż 7 lokali mieszkalnych. Z bloku na ul. Szkolnej zgłosiły 

się do gminy trzy rodziny, które chcą sobie ocieplić mieszkania i wymienić okna. Gmina złożyła 

jeden wniosek na te mieszkania do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i uzyskała 

dofinasowanie. Teraz mieszkańcy będą prowadzić prace, a gmina później będzie musiała 

rozliczyć środki.  

 
Radni nie zgłosili pytań.  
 
Radny T. Kaproń – poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała 
proponowane zmiany w budżecie.  
 
Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 r.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Czaja, Bożena Czajkowska, Grzegorz Flis, Marek Flis, Marian Grzegórski, 
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Grzegorz Jargiło, Robert Kamiński, Tomasz Kaproń, Krzysztof Kurasiewicz, Grażyna 

Kuśmierczyk, Andrzej Łukasik, Anna Mazur, Łukasz Piecyk, Marcin Pyz, Agnieszka Skubik 

 

Uchwała nr IV/41/24 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 r. została podjęta 

jednogłośnie.  

 

14) uchwała zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Gminy Janów Lubelski na lata 2024 

– 2033. 

 

Pani Skarbnik – omówiła zmiany w wieloletniej prognozie finansowej, które są powiązane ze 

zmianami w budżecie.  

Ponadto w załączniku „Wykaz przedsięwzięć” do WPF wprowadzono nowe zadanie pn.  

-Przebudowa drogi powiatowej nr 2808L na odcinku Biała II-Kawęczyn na lata 2024-2025  

  w łącznej wysokości 1 500 000,00 zł 

oraz zaktualizowano przedsięwzięcia: 

- dokapitalizowanie PGKiM w związku z inwestycją pn. Kontynuacja programu   

   kompleksowej gospodarki ściekowej w Gminie Janów Lubelski-Etap II (Biała  i ul.  Rolna)    

   na 2024-2025 r. w wysokości 699 000,00 zł poprzez zmniejszenie o kwotę 831 000,00 zł 

- Skate Park przy ul. Świerdzowej poprzez zwiększenie nakładów w 2024 rok o kwotę  

   340 000,00 zł. 

W latach 2024-2025 w wieloletniej prognozie finansowej zabezpieczone zostały środki na 

wkład własny planowanej inwestycji przez Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej Sp. z o.o. pn. Kontynuacja programu kompleksowej gospodarki ściekowej  

w Gminie Janów Lubelski-Etap II poprzez dokapitalizowanie Spółki oraz udzielenie pożyczki. W 

załączniku 2 Wykaz przedsięwzięć w latach 2024-2025 wprowadzono nakłady na 

dokapitalizowanie PGKiM Sp. z o.o. poprzez podwyższenie kapitału zakładowego  

w łącznej wysokości 1 530 000,00 zł, która została pomniejszona do wysokości 699 000,00 zł 

tj. w kwocie 465 000,00 zł w 2024 roku oraz 234 000,00 zł w 2025 roku. Dodatkowym 

zabezpieczeniem wkładu własnego niezbędnego do realizacji ww. inwestycji będzie udzielenie 

PGKiM Sp. z o.o. przez gminę pożyczki w latach 2024-2025 w łącznej wysokości 2 350 000,00 

zł, która została obniżona do kwoty 1 072 000,00 zł. W 2024 roku zaplanowano udzielnie 

pożyczki w kwocie 702 000,00 zł  oraz 370 000,00 zł w 2025 roku. Pożyczka będzie podlegała 

spłacie przez Spółkę również latach 2024-2025. 

 

Nie było pytań do uchwały.  

 
Radny T. Kaproń – przedstawił stanowisko Komisji Finansów – opinia pozytywna.  
 
Głosowano w sprawie: 
uchwała zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Gminy Janów Lubelski na lata 2024 – 
2033.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Andrzej Czaja, Bożena Czajkowska, Grzegorz Flis, Marek Flis, Marian Grzegórski, 
Grzegorz Jargiło, Robert Kamiński, Tomasz Kaproń, Krzysztof Kurasiewicz, Grażyna 
Kuśmierczyk, Andrzej Łukasik, Anna Mazur, Łukasz Piecyk, Marcin Pyz, Agnieszka Skubik 
 
Uchwała nr IV/42/24 zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Gminy Janów Lubelski na 
lata 2024 – 2033, został przyjęta.  
 
15) uchwała w sprawie wyrażenia woli kontynuowania członkostwa Gminy Janów Lubelski w 
Stowarzyszeniu „Lokalna Grupa Rybacka Puszczy Sandomierskiej” w okresie programowania 
2021-2027. 
 
Przewodnicząca Rady – stwierdziła, że pan Burmistrz na początku sesji przedstawił uchwałę, 
w związku z tym przystąpiono do głosowania.  
 
Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie wyrażenia woli kontynuowania członkostwa Gminy Janów Lubelski w 
Stowarzyszeniu „Lokalna Grupa Rybacka Puszczy Sandomierskiej” w okresie programowania 
2021-2027.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Andrzej Czaja, Bożena Czajkowska, Grzegorz Flis, Marek Flis, Marian Grzegórski, 
Grzegorz Jargiło, Robert Kamiński, Tomasz Kaproń, Krzysztof Kurasiewicz, Grażyna 
Kuśmierczyk, Andrzej Łukasik, Anna Mazur, Łukasz Piecyk, Marcin Pyz, Agnieszka Skubik 
 
Uchwała nr IV/43/24 w sprawie wyrażenia woli kontynuowania członkostwa Gminy Janów 
Lubelski w Stowarzyszeniu „Lokalna Grupa Rybacka Puszczy Sandomierskiej” w okresie 
programowania 2021-2027, została podjęta jednogłośnie.  
 
6. Wolne wnioski. 
 
Radny M. Grzegórski – zawnioskował o naprawę chodnika przy ulicy Jana Pawła II przy bloku 
nr 8, na przeciwko DPS i zwrócił uwagę, że na parkingu obok Parku Misztalec w weekendy 
parkują duże ciężarowe samochody, które niszczą parking. Czy można tam wprowadzić zakaz 
parkowania takich ciężkich samochodów? 
 
Radny A. Czaja – zapytał w imieniu mieszkańców, czy woda jest już dobra do spożycia po 
ostatnich ostrzeżeniach i czy na ulicy Świerdzowej będą zamontowane progi zwalniające, bo 
jest ładna nowa nawierzchnia i kierowcy szybko jeżdżą.  
Pan radny zapytał też, kiedy będzie oddany do użytku plac zabaw w postaci okrętu nad 
zalewem? 
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Wiceprzewodniczący Rady K. Kurasiewicz – zwrócił uwagę, że podczas niedzielnego występu 
Olek Orkiestry w Rynku z koszy na odpady, które są obok kawiarenki na dworcu dolatywał 
brzydki zapach. Jest gorąco i odpady zostawione na weekend w koszach śmierdzą. Czy 
można zwrócić uwagę właścicielowi, żeby opróżniał kosze? 
Zapytał też kiedy będzie wykonywana nawierzchnia na ulicy Wierzbowej i Modrzewiowej? 
 
Radna A. Skubik – w imieniu mieszkańców Pikul zwróciła się z prośbą o dokończenie 
koszenia trawy wokół stawu. 
 
Radny A. Łukasik – zapytał, kiedy rozpocznie się wykonanie kanalizacji w Białej Drugiej? 
 
Przewodnicząca Rady B. Czajkowska – zapytała o oświetlenie na ulicy Zamoyskiego, gdzie 
mają być dodatkowe lampy, kiedy to będzie realizowane? 
 
Pan Burmistrz – odniósł się kolejno do poruszanych kwestii: 
 
- w/s naprawy chodnika przy ul. Jana Pawła II – ulica Jana Pawła II to droga powiatowa, w 

związku z tym zostanie w tej sprawie skierowane pismo do Zarządu Dróg powiatowych o 

dokonanie naprawy, 

 

- w/s parkowania tirów na parkingu przy Parku Misztalec – jest to słuszna uwaga i temat 

będzie analizowany, czy oznakować to miejsce zakazem wjazdu samochodów o dużym 

tonażu, 

 

- w/s przydatności wody do spożycia bez przegotowania – jest odnaleziona przyczyna 

zanieczyszczenia wody, a było to pęknięcie rury wodociągowej plastikowej. Jak nastąpiła 

awaria, to do rury zassała się ziemia, w której były bakterie. Dlatego pokazały się 

zanieczyszczenia w niektórych próbkach. Awaria została naprawiona, woda była chlorowana, 

ponownie zostały pobrane próbki i wkrótce powinien być komunikat o przydatności wody do 

spożycia, 

 

- w/s progów zwalniających na ul. Świerdzowej – progi są dzisiaj montowane, w tych samych 

miejscach, w których były wcześniej, 

- w/s placu zabaw w postaci statku – w tym tygodniu kończone są prace i Państwowy 

Inspektor Nadzoru Budowlanego musi zrobić odbiór prac i prawdopodobnie na koniec tego 

tygodnia ten plac będzie już oddany do użytku dla dzieci, 

 

- w/s koszy na odpady przy kawiarence na dworcu – ten brzydki zapach jest spowodowany 

wysokimi temperaturami i faktem, że w niedzielę kosze nie są opróżniane. Jeśli są w nich 

resztki jedzenia, bo obok jest bar z kebabem czy pizzą, to ulega to rozkładowi pod wpływem 

temperatury i zapach nieprzyjemny się wydziela. Firma sprzątająca nie chce podjąć się 

opróżniania koszy w niedzielę, bo pracownicy pracują 6 dni w tygodniu i w niedzielę należy 
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im się dzień wolny. Zastanowimy się jak ten problem rozwiązać, chociaż jest to pierwsza taka 

uwaga,  

 

- w/s terminu prac na ulicy Wierzbowej i Modrzewiowej – ponieważ dzisiaj zostały zwiększone 

środki na to zadanie, musi zostać ogłoszony przetarg, a następnie wyłoniony wykonawca, więc 

realnie prace mogą się rozpocząć w październiku, na pewno przed zimą asfalt będzie położony, 

 

- w/s koszenia w Pikulach -  będzie to przekazane do realizacji, 

 

- w/s budowy kanalizacji w Białej Drugiej i w ulicy Rolnej – prace wkrótce powinny się 

rozpocząć, bo umowa z wykonawcą jest podpisana, jest to firma EKOMEL z Janowa 

Lubelskiego, 

 

- w/s oświetlenia na ulicy Zamoyskiego – dodatkowe lampy przy przejściach dla pieszych są 

realizowane przez Generalna Dyrekcję Dróg krajowych i Autostrad, ponieważ jest to droga 

krajowa. Kiedy wszystkie lampy będą zamontowane i oświetlenie zacznie działać, wtedy 

okaże się, czy słupy należące do gminy są nadal potrzebne, czy można je zdemontować i 

przenieść w inne miejsca. W tym roku na pewno zostanie doświetlony ten odcinek na ulicy 

Zamoyskiego od Starego Rynku do Parku Miejskiego.  

 

Pan Burmistrz poinformował jeszcze, że gmina przystąpiła do sporządzenia planu ogólnego 

gminy, do którego wnioski można składać do 9 sierpnia. Informacja została zamieszczona w 

Gazecie Janowskiej, na portalu Facebook Janowa Lubelskiego oraz przekazana sołtysom, 

żeby dotrzeć do jak największej liczby mieszkańców.  

 

7. Zamknięcie obrad.  

 

Przewodnicząca Rady – podziękowała wszystkim za udział w obradach i zamknęła IV sesję 

Rady Miejskiej w Janowie Lubelskim dziewiątej kadencji.  

 

   

 
Protokołowała: 

Ewa Misztal 


